
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
07.11.2022 
 
Luni, 7 noiembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Solicitări din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a. se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, conform Anexei 1. 

 
II. Diverse: 

1. Se prezintă adresa Ministerului Educației referitor la transformarea postului de inspector 
școlar. 

2. Se aprobă Procedura operațională Efectuarea concediului de odihnă al directorilor din 
unitățile de învățământ preuniversitar, conform Anexei 2. 

3. Se aprobă transferului unui elev din clasa a II-a de la Școala Gimnazială ”Andrei Șaguna” 
Deva la Liceul de Arte ”Sigismund Toduță” Deva. 

4. Se aprobă înscrierea unui minor, care nu frecventează școala, la Colegiul Național 
Pedagogic ”regina Maria” Deva. 

5. Se aprobă înscrierea unui minor, care nu frecventează școala, la Liceul Teoretic ”I.C. 
Brătianu” Hațeg. 

6. Se prezintă demisia de pe postul de informatician - 0,5 post. 
7. Se prezintă adresa pentru premierea elevilor care au obținut nota 10 la Evaluarea 

Națională și la Bacalaureat. 
8. Se prezintă raportul de activitate al liderilor Sindicatului Învățământ Preuniversitar 

Județul Hunedoara. 
9. Se informează despre Ordinul de Ministru referitor la admiterea învățământului 

profesional și profesional dual, calendar, model fișe. 
10. Se acordă aviz pentru eliberarea duplicatelor actelor de studii: 

a. diplomă de bacalaureat, promoția 2004. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
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